



OFFENTLIGÄGDA  
FOLKHÖGSKOLORS  
INTRESSEORGANISATION

## Styrelseprotokoll för Offentligägda folkhögskolors intresseorganisation 23 augusti 2024

Organisationsnummer: 802016–1934

Tid: 23 augusti 2024 kl.13-15.30

Plats: Teams

Närvarande:

Thomas Nilsson, ordförande

Robert Uitto, vice ordförande

Peter Carlsson, kassör

Mats Pilhem, ledamot

Berit Román, ledamot

Roger Wärn, ledamot

Lisa Rosander, ledamot

HansOlov Furberg, ledamot – deltog 13-13.30

Annica Wallenborg, adjungerad verksamhetschef

Jenny Elander Ek, ledamot,

Frånvarande:

Sofia Magnusson, ledamot

Tid: kl.13.00-14.30

Plats: Teams

1. Mötets öppnande  
Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.
2. Val av justerare  
Lisa Rosander valdes till justerare.
3. Godkännande av föredragningslista  
Verksamhetschef hade två övriga punkter;  
- Information om OFI:s hemsida  
- Om Folkbildningsrådets styrelsekonferens 9 oktober.
4. Föregående protokoll  
Gicks igenom och lades till handlingarna.
5. A) Ekonomi – avstämning av balans- och resultatrapport tom 31 juli  
Kassör Peter Karlsson gick igenom och informerade styrelsen om ekonomirapporterna, personalkostnaderna konto 7210 är inte specificerade utan i den summan ingår lönekostnader inklusive arbetsgivar- och sociala avgifter.  
  
B) Skattekonto tom 31 juni -  
Ordförandes utskickade utdrag från skattekontot till och med 31 juli och det ser föredömligt bra ut.  
  
C) Styrelsens kommentarer angående de ekonomiska rapporterna.

Styrelsens ledamöter har alla tagit del av rapporterna och har inget att kommentera.

## 6. Information – verksamhetsrapport

- Dialogmöte med FBR Jan Jonsson ang. statsbidragsöversynen den 26 juni.

Alla i styrelsen har tagit del av den utskickade rapporten och fick kompletterande information från verksamhetschefen.

- Ordförande och VC rapport efter möte dialogmöte 22 augusti med RIO, (Olle Westberg och Anna Ekström),

De frågor vi diskuterade var:

Hur jobba framåt ang. folkbildningsutredningen

- RIO/OFI ska anordna tre digitala temamöten där man ringar in ett specifikt område och avsätter tid att endast diskutera detta område. Datum och teman för dessa är ännu inte fastlagda då vi fortfarande inte har fått remissunderlaget.

- Remissvar – vi ska jobba transparent – enas om tex två/tre viktiga saker som vi trycker extra mycket på i våra respektive organisationers yttrande.

Eventuellt samgående med RIO?

RIO:s GS och ordförande informerade om att de under sin kommande styrelsekonferens ska lyfta denna fråga och bereda den ordentligt. GS och ordförande ser fördelar med ett samgående men behöver förankra och bereda frågan i RIO:s styrelse. OFI:s styrelse har tidigare gjort en SWOT-analys och sett att det finns en del skepsis och hinder och frågetecken i denna fråga och har inte landat i något inriktningsbeslut.

### **Beslut**

Vi avvaktar med att lyfta frågan igen till dess att vi vet mer hur RIO har diskuterat.

FSO-frågor

- Ekonomi och avlyftet till FSO, vi fick en liten historik hur detta avlyft kom till och tittade lite på hur man har beräknat.

FOU-frågor

- Vi informerade lite om hur läget är kring den nybildade stiftelsen Vestlundfonden.

Statsbidragsöversynen

- Vi enades om att vi kommer att lyfta frågan med FBR hur processen framåt ska se ut och kommer att argumentera för att FBR flyttar fram sin tidsplanering för att avvakta hur kommande proposition efter folkbildningsutredningen kommer att se ut. Vi tror att den kommer att påverka hur statsbidragsvillkoren till folkhögskolorna kommer att se ut.

Kort rapport om ESF-projektet Matcha och Rusta och Vägen

Verksamhetschef informerade styrelsen om att FSO nu har rekryterat en mycket duktig projektledare, Sigrid Bergfeldt som jobbar 60% med att göra denna förstudie.

Rapport efter möte med nya GS på FBR Anna-Karin Lindblom 21 augusti.

Ordförande och verksamhetschef gav en kort rapport om innehållet i detta möte och kan sammanfatta att Folkbildningsrådet har rekryterat en mycket kompetent och bra person som kommer att jobba hårt med att bevaka utbildningsformen folkhögskola.

Almedalen – finns det något intressant att berätta? (Sofia och Thomas)

Ordförande Thomas Nilsson informerade kort om hans upplevelser och aktiviteter under Almedalsveckan. Vi diskuterade även eventuellt deltagande tillsammans med RIO nästa år. Roger Wärn gav som förslag att OFI bör fundera på att vara med nästa år.

**Beslut:**

Verksamhetschef får i uppdrag att lyfta frågan med RIO och att ta upp frågan vid ett styrelsemöte innan årsskiftet.

ESF-utlysningen "Stärkt regional kapacitet för att möta samhällsutmaningar" – hur har det gått? (Hans-Olov).

Eftersom Hans-Olov lämnade mötet innan denna punkt behandlades utgick punkten.

**7. Höstmöte 25 oktober**

Innehåll och inbjudna föreläsare är i stort sett klart, (Johan von Essen och Anna-Karin Lindblom). Inbjudan och möjlighet att anmäla sig går ut senast den 30 augusti. Styrelsen diskuterade om vi ska ta ut en kostnad eller inte och alla fick lämna synpunkter för för- och emot.

**Beslut**

Styrelsen beslutade att ta ut en liten kostnad för fika och lunch på 395 kronor per person.

**8. Dialog om kommande debattinlägg från opinionsgruppen?****Beslut**

Verksamhetschef kallar opinionsgruppen, (Sofia Magnusson, Thomas Nilsson, Robert Uitto, Annica Wallenborg), för att skriva en eller flera debattinlägg i samband med höstbudgeten och trycka på att Sverige har hög arbetslöshet och lågkonjunktur och då behövs folkhögskolorna som en enorm resurs. Vi skriver utifrån att vi är en opolitisk organisation och belyser sakfrågorna och vi förankrar och delar förslaget på debattinlägg i styrelsen innan den publiceras.

**9. Dialog om Folkbildningsutredningen – hur ska vi jobba med vårt remissvar?**

Verksamhetschef tillsammans med AU kommer att jobba med remissvaret och innan det skickas in kommer styrelsen att få vara delaktig med inspel och synpunkter.

**10. Dialog om kommande styrelseutbildning 24 oktober**

Inbjudan med program och länk till anmälan kommer att skickas ut den 30 augusti.

**11. Dialog - Seminarium om remiss på betänkandet Bildning, utbildning och delaktighet, SOU 2024:42****Beslut:**

att RIO och OFI bjuder in till tre seminarier med olika teman.

**12. Dialog - Seminarium om statsbidragsöversynen**

Vi bordlägger denna fråga tills vi vet om FBR avser att fortsätta att jobba enligt ursprunglig tidsplan eller om de kommer att skjuta på processen.

**13. Beslut angående medlemskap i Föreningen för folkbildningsforskning****Beslut**

Styrelsen beslutade att OFI ska bli medlemmar i Föreningen för folkbildningsforskning.

Verksamhetschef tar kontakt med föreningen om medlemskap.

**14. Datum för kommande styrelsemöten**

(24 oktober styrelseutbildning)

24 oktober kl.18-19 förmöte inför höstmötet.

Plats: Hellstens glashus, Wollmars Yxkullsgatan 13  
25 oktober 10–16 Höstmöte i Stockholm  
29 november kl.13-15 på Teams

2025

13 mars kl.13-18 i Stockholm

14 mars kl.10-16 Vår- och årsmöte i Stockholm

15. Övriga frågor

Verksamhetschef informerade om att det gjorts lite justeringar på OFI:s hemsida.

[Sveriges folkhögskolor - Offentligägda folkhögskolor \(sverigesfolkhogskolor.se\)](https://sverigesfolkhogskolor.se)

Frågan om Folkbildningsrådets styrelsekonferens 9 oktober är inte längre aktuell då den inte kommer att genomföras som planerat.,

16. Mötets avslutande

Ordförande tacka alla för ett väl genomfört styrelsemöte och avslutade mötet.

**Signature:** Thomas Nilsson  
Thomas Nilsson (Sep 2, 2024 10:53 GMT+2)

**Email:** thomas.nilsson@sverigesfolkhogskolor.se

**Signature:** Lisa Rosander  
Lisa Rosander (Aug 30, 2024 14:31 GMT+2)

**Email:** lisa.rosander@kavesta.fhsk.se

**Signature:** Annica Wallenberg  
Annica Wallenberg (Aug 29, 2024 11:38 GMT+2)

**Email:** annica.wallenberg@sverigesfolkhogskolor.se